



# 光華獨立中學

Kwang Hua Private High School  
Sekolah Menengah Persendirian Kwang Hua

日期：2021年10月27日

致：全体师生/家长/监护人

## 屠妖节假期通告

按教育部通告，03.11.2021(三)至05.11.2021(五)为屠妖节假期，各级网课及高三实体课将暂停三天。

2. 基础班、初一级、初二级、高一级及高二级学生将于08.11.2021(一)至12.11.2021(五)进行第二学期线上期末考，请家长督促孩子努力学习，积极备考。

谨此通知，谢谢。

校长室 启



光華獨立中學

Kwang Hua Private High School  
Sekolah Menengah Persendirian Kwang Hua

27.10.2021

To: Teachers and Staff/Students/Parents/Guardian

### Deepavali Holiday Notice

According to the announcement of the Ministry of Education, 03.11.2021 (Wednesday) to 05.11.2021 (Friday) will be Deepavali holiday. Therefore, all levels online classes and physical classes (Senior Three) are suspended for three days.

2. Foundation class, Junior One, Junior Two, Senior One and Senior Two students will be having Second Semester Final Exam from 08.11.2021 (Monday) to 12.11.2021 (Friday). Parents are requested to urge their children to study hard and actively prepare for the exam.

I hereby inform you, thank you.

Principal's Office